

《2024年中考英语作文万能句子开头和结尾》

中考英语中，作文是最为关键的部分。想要提高中考英语作文成绩，大家需要掌握各种作文模板和句型，以便在写作时能够流畅地表达自己的观点。下面，给大家整理了一些万能开头和结尾的句型。



开头句型：

1. It is widely acknowledged that...

众所周知...

2. With the rapid development of...

随着...的快速发展...

3. In recent years, the issue of...

近年来，关于...的问题...

4. Some people argue that...

有些人认为...

5. Others believe that...

其他人则认为...

6. From my perspective, I firmly believe that...

在我看来，我坚信...

7. The advantages of... are numerous.

...的好处是众多的。

8. Firstly, ...

首先，...

9. Additionally, ...

此外，...

10. Furthermore, ...

另外，...

11. In today's society, the issue of... has become a topic of great concern.

在当今社会，...的问题已成为一个广泛关注的话题。

12. As we are all aware, the impact of... on our lives cannot be underestimated.

正如我们所知，...对我们生活的影响不容低估。

13. In recent years, there has been a growing trend towards..., which has sparked a heated debate among the public.

近年来，有越来越多的趋势趋向于...，这引起了公众的激烈辩论。

14. It is commonly believed that..., but I firmly believe that...

人们普遍认为...，但我坚信...

15. With the advancement of technology, the importance of... has become increasingly apparent. 随着科技的发展，...的重要性变得越来越明显。

结尾句型：

1. Therefore, it is clear that...

因此，很明显...

2. In summary, it is evident that...

总的来说，很明显...

3. Hence, it is necessary to...

因此，有必要...

4. Consequently, it is vital to...

因此，至关重要是...

5. In conclusion, it is crucial to...

总之，这是至关重要的...

6. Thus, it is evident that...

因此，很明显...

7. Therefore, it is essential to...

因此，这是必要的...

8. Consequently, it is clear that...

因此，很明显...

9. In summary, it is evident that...

总的来说，很明显...

10. Hence, it is necessary to...

因此，有必要...

11. In conclusion, it is evident that... plays a significant role in our lives.

总之，很明显...在我们的生活中起着重要作用。

12. Therefore, it is crucial that we... to ensure a better future.

因此，确保一个更好的未来，我们必须...

13. Hence, it is clear that... is a fundamental aspect of our society.

因此，很明显...是我们社会的一个基本方面。

14. Consequently, it is essential to... to address the challenges we face.

因此，面对我们面临的挑战，有必要...

15. In summary, it is evident that... is a vital component of our lives.

总的来说，很明显...是我们生活中一个不可或缺的组成部分。

